

April 16, 2018 2018 月 16 日

Haines parents, 家長們

Don't forget that Report Card Pick Up is Wednesday, April 18th from 11:45AM-6:00PM.
不要忘記，4 月 18 日星期三上午 11:45 至下午 6:00 和孩子來提取成績表。

The LSC elections will be held in the Multi-Purpose Room, so please make sure you vote.
We will have surveys for you to fill out as well on Wednesday.
這天校董會選舉將在學校禮堂舉行，請確保您的投票。
星期三我們也進行問卷調查，給你們填寫。

Parents, we still need volunteers. If you need help filling out the application, please bring in the yellow sheet with all of your information. The process will only take about 5 minutes.
家長們，我們仍然需要義工，如果您需要幫助填寫申請表，請帶來您的黃色義工單張頁，該過程只需要大約 5 分鐘。

Unfortunately, the Spring Fling will be canceled. All monies will be returned.
不幸的是，春季舞蹈將會取消。所有款項將被退回。

Thank you for your continuous support. 感謝您的持續支持。

With gratitude, 此致

Catherine Amy Moy Davis (camoy@cps.edu)
校長梅綺雯